
 
 

 

 

Saksliste: 

Sak nr: Tema: Kommentar: 

19.02-17 Referat fra forrige 
styremøte (4/2 
2019 ) 

Ingen bemerkninger da referatet ikke var utsendt.. 

19.02-18 Årsmøte Styret gjorde en rettelse i vedtak om sak vedr. 
oppretting av stilling som daglig leder: Styret kan 
vurdere å utvide stillingsprosenten innen 
budsjettrammen for lønn til ansatte,  post 5000. 
 
Det er ikke kommet forslag til saker til årsmøtet. Frist er 
12 februar. 
Underskrift på årsmeldingen gjøres på medlemskveld 
eller i løpet av uka. 
Praktisk tilrigging til årsmøtet gjøres på dagtid. 
Styrets forslag til referent: Jorunn Wigstøl 
Styrets forslag til referenter: Kristin og Maiken. 

19.02-19 Arbeidsprogram Styret så fordelen av å begynne «arbeidsprogrammet» 
med en innledning der vi fokuserte på viktige 
enkeltsaker og satsningsområder. Innledningen er 
skrevet av Tore og sendes til kontoret for å legges til 
arbeidsprogrammet 

19,02-20 Budsjett Budsjettet ble gjennomgått. Det ble en del diskusjon 
omring poster der det var store variasjoner mellom 
budsjett og regnskap i 2018. 
Vi justerte enkelte poster i budsjettet som framlegges 
årsmøtet. 

19.02-21 Evnt. Ingen saker. 

 

 

Tom 

Referat fra styremøte i BRAGDØYA 

KYSTLAG. 

Tid og sted: Mandag11.02 2019 i 

lokalene til Via Nova i 

Gyldenløvesgate. 

Tilstede: Tore, Bjørn Vidar, Karsten. 

Marith  og Tom 

Referent: Tom 

 


